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Protokół z XXXVII sesji Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie, 
która odbyła się w dniu 20 grudnia 2021 roku 
w trybie zdalnym, w godzinach 18.06 – 19.31 

 
W związku z tym, że sesja odbywała się w trybie zdalnym, przed rozpoczęciem obrad została 
sprawdzona lista obecności. Listę odczytał Janusz Banaś – Członek Zarządu. 
 
Ad. 1. Otwarcie sesji 
Sesję prowadził Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XI Podgórze Duchackie – 
Kazimierz Bożek, który po stwierdzeniu, że zgodnie z listą obecności jest quorum pozwalające 
na podejmowanie uchwał, otworzył obrady. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 protokołu. 
 
Przewodniczący Rady przypomniał, że obrady są nagrywane, a nagrania z sesji publikowane 
na stronie internetowej Dzielnicy. 
 
Ad. 2. Przedstawienie projektu porządku obrad 
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do projektu porządku obrad (załącznik nr 2). 
Następnie Przewodniczący Kazimierz Bożek poinformował, że wpłynęły wnioski o włączenie 
projektów uchwał do porządku obrad z odstąpieniem od wymogu określonego w § 27 ust. 3 i 5 
Statutu i poddał je pod głosowanie: 

− wniosek o wprowadzenie projektu uchwały w sprawie opinii dot. koncepcji budowy 
mikroronda na skrzyżowaniu ulic Cechowej i Bojki w Krakowie (druk nr 333).  
Marcin Bałaga – za 
Janusz Banaś - za 
Kazimierz Bożek - za 
Marcin Burek - za 
Zofia Filipowicz - za 
Krystyna Gawrysiak - za 
Dominik Homa - nieobecny 
Dawid Klempka - za 
Krzysztof Kot - nieobecny 
Marek Kubla – za 
Miłosz Mleczek - nieobecny 
Mariusz Mleczko – nieobecny 
Anna Moskalewicz-Dudek - za 
Urszula Mroczek-Gula – nieobecna 
Magdalena Soja – za 
Krzysztof Stanek - za 
Krzysztof Sułowski - nieobecny 
Maciej Wojtczak - za 
Adam Zabdyr – za 
Tadeusz Zgud - za 
Urszula Żuradzka - nieobecna 
Wynik głosowania: 14 głosów „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” - wniosek został 
przyjęty. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt zostanie rozpatrzony jako punkt 
4, pozostałe punkty ulegają przesunięciu. 

‒ wniosek o wprowadzenie projektu uchwały w sprawie opinii dot. przebudowy 
ul. Tarnobrzeskiej w Krakowie (druk nr 334). 
Marcin Bałaga – za 
Janusz Banaś - za 
Kazimierz Bożek - za 
Marcin Burek - za 
Zofia Filipowicz - za 



2 

 

Krystyna Gawrysiak - za 
Dominik Homa - nieobecny 
Dawid Klempka - za 
Krzysztof Kot - nieobecny 
Marek Kubla – za 
Miłosz Mleczek - nieobecny 
Mariusz Mleczko – nieobecny 
Anna Moskalewicz-Dudek - za 
Urszula Mroczek-Gula – nieobecna 
Magdalena Soja – za 
Krzysztof Stanek - za 
Krzysztof Sułowski - nieobecny 
Maciej Wojtczak - za 
Adam Zabdyr – za 
Tadeusz Zgud - za 
Urszula Żuradzka - nieobecna 
Wynik głosowania: 14 głosów „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” - wniosek został 
przyjęty. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt zostanie rozpatrzony jako 
podpunkt a przy Sprawozdaniu z działalności Komisji Infrastruktury i Inwestycji. 

‒ wniosek o wprowadzenie projektu uchwały w sprawie opinii dot. zamierzenia 
inwestycyjnego przy ul. Marcowej w Krakowie (druk nr 335). 
Marcin Bałaga – za 
Janusz Banaś - za 
Kazimierz Bożek - za 
Marcin Burek - za 
Zofia Filipowicz - za 
Krystyna Gawrysiak - za 
Dominik Homa - nieobecny 
Dawid Klempka - za 
Krzysztof Kot - nieobecny 
Marek Kubla – za 
Miłosz Mleczek - nieobecny 
Mariusz Mleczko – nieobecny 
Anna Moskalewicz-Dudek - za 
Urszula Mroczek-Gula – nieobecna 
Magdalena Soja – za 
Krzysztof Stanek - za 
Krzysztof Sułowski - nieobecny 
Maciej Wojtczak - za 
Adam Zabdyr – za 
Tadeusz Zgud - za 
Urszula Żuradzka - nieobecna 
Wynik głosowania: 14 głosów „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” - wniosek został 
przyjęty. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt zostanie rozpatrzony jako 
podpunkt b przy Sprawozdaniu z działalności Komisji Infrastruktury i Inwestycji. 

‒ wniosek o wprowadzenie projektu uchwały w sprawie opinii dot. zmiany organizacji ruchu 
na ul. Szkolnej oraz ul. Mochnackiego w Krakowie (druk nr 336). 
Marcin Bałaga – za 
Janusz Banaś - za 
Kazimierz Bożek - za 
Marcin Burek - za 
Zofia Filipowicz - za 
Krystyna Gawrysiak - za 
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Dominik Homa - nieobecny 
Dawid Klempka - za 
Krzysztof Kot - nieobecny 
Marek Kubla – za 
Miłosz Mleczek - nieobecny 
Mariusz Mleczko – nieobecny 
Anna Moskalewicz-Dudek - za 
Urszula Mroczek-Gula – nieobecna 
Magdalena Soja – za 
Krzysztof Stanek - za 
Krzysztof Sułowski - nieobecny 
Maciej Wojtczak - za 
Adam Zabdyr – za 
Tadeusz Zgud - za 
Urszula Żuradzka - nieobecna 
Wynik głosowania: 14 głosów „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” - wniosek został 
przyjęty. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt zostanie rozpatrzony jako 
podpunkt c przy Sprawozdaniu z działalności Komisji Infrastruktury i Inwestycji. 

 
Porządek obrad obejmuje następujące punkty: 
1) Otwarcie sesji. 
2) Przedstawienie projektu porządku obrad. 
3) Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy XI Podgórze Duchackie na rok 2022 - projekt Zarządu (druk nr 332). 
4) Projekt uchwały w sprawie opinii dot. koncepcji budowy mikroronda na skrzyżowaniu ulic 

Cechowej i Bojki w Krakowie – projekt Zarządu (druk nr 333). 
5) Sprawozdanie z działalności Komisji Infrastruktury i Inwestycji: 

a) projekt uchwały w sprawie opinii dot. przebudowy ul. Tarnobrzeskiej w Krakowie (druk 
nr 334), 

b) projekt uchwały w sprawie opinii dot. zamierzenia inwestycyjnego przy ul. Marcowej 
w Krakowie (druk nr 335), 

c) projekt uchwały w sprawie opinii dot. zmiany organizacji ruchu na ul. Szkolnej oraz 
ul. Mochnackiego w Krakowie (druk nr 336). 

6) Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Praworządności. 
7) Sprawozdanie z działalności Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego i Współpracy 

z Organizacjami Pozarządowymi. 
8) Sprawozdanie z działalności Komisji Edukacji. 
9) Sprawozdanie z działalności Komisji Kultury. 
10) Sprawozdanie z działalności Komisji Mieszkaniowej. 
11) Sprawozdanie z działalności Komisji Sportu i Rekreacji. 
12) Sprawozdanie z działalności Komisji Zieleni i Ochrony Środowiska. 
13) Sprawozdanie z działalności Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej. 
14) Oświadczenia i komunikaty. 
15) Zamknięcie sesji. 

 
Ad. 3. Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 
dyspozycji Dzielnicy XI Podgórze Duchackie na rok 2022 - projekt Zarządu (druk nr 332) 
oraz autopoprawkę przedstawił Przewodniczący Rady. W związku z brakiem zgłoszeń do 
dyskusji Rada przystąpiła do głosowania imiennego nad projektem uchwały. 
Marcin Bałaga – za 
Janusz Banaś - za 
Kazimierz Bożek - za 
Marcin Burek - za 
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Zofia Filipowicz - za 
Krystyna Gawrysiak - za 
Dominik Homa - nieobecny 
Dawid Klempka - za 
Krzysztof Kot - nieobecny 
Marek Kubla – za 
Miłosz Mleczek - nieobecny 
Mariusz Mleczko – nieobecny 
Anna Moskalewicz-Dudek - za 
Urszula Mroczek-Gula – nieobecna 
Magdalena Soja – za 
Krzysztof Stanek - za 
Krzysztof Sułowski - nieobecny 
Maciej Wojtczak - za 
Adam Zabdyr – za 
Tadeusz Zgud - za 
Urszula Żuradzka - nieobecna 
Wynik głosowania: 14 głosów „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” - Rada podjęła 
Uchwałę Nr XXXVII/323/2021 Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 20 grudnia 
2021 roku. 
 
Ad. 4. Projekt uchwały w sprawie opinii dot. koncepcji budowy mikroronda na 
skrzyżowaniu ulic Cechowej i Bojki w Krakowie – projekt Zarządu (druk nr 333) 
przedstawił Przewodniczący Rady. W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Rada 
przystąpiła do głosowania imiennego nad projektem uchwały. 
Marcin Bałaga – za 
Janusz Banaś - za 
Kazimierz Bożek - za 
Marcin Burek - za 
Zofia Filipowicz - za 
Krystyna Gawrysiak - za 
Dominik Homa - nieobecny 
Dawid Klempka - za 
Krzysztof Kot - nieobecny 
Marek Kubla – za 
Miłosz Mleczek - nieobecny 
Mariusz Mleczko – nieobecny 
Anna Moskalewicz-Dudek - za 
Urszula Mroczek-Gula – nieobecna 
Magdalena Soja – za 
Krzysztof Stanek - za 
Krzysztof Sułowski - nieobecny 
Maciej Wojtczak - za 
Adam Zabdyr – za 
Tadeusz Zgud - za 
Urszula Żuradzka - nieobecna 
Wynik głosowania: 14 głosów „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” - Rada podjęła 
Uchwałę Nr XXXVII/324/2021 Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 20 grudnia 
2021 roku. 
 
Ad. 5. Sprawozdanie z działalności Komisji Infrastruktury i Inwestycji przedstawił 
członek Komisji Adam Zabdyr. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się z bieżącą 
korespondencją dot. m.in. mpzp obszaru „Niebieska-Cmentarz”, poprawy nawierzchni na 
ulicach Słona Woda, Pochyła, Wspólna, Snozy, połączenia ul. Beskidzkiej z ul. Przykopy. 
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a) projekt uchwały w sprawie opinii dot. przebudowy ul. Tarnobrzeskiej w Krakowie (druk 
nr 334) przedstawił członek Komisji Adam Zabdyr. W dyskusji głos zabrali Radni: 
Krystyna Gawrysiak, Adam Zabdyr. Przewodniczący Rady zgłosił poprawkę do 
projektu uchwały. Następnie Rada przystąpiła do głosowania imiennego nad 
zgłoszoną poprawką. 
Marcin Bałaga – za 
Janusz Banaś - za 
Kazimierz Bożek - za 
Marcin Burek - za 
Zofia Filipowicz - za 
Krystyna Gawrysiak - za 
Dominik Homa - nieobecny 
Dawid Klempka - za 
Krzysztof Kot - za 
Marek Kubla – za 
Miłosz Mleczek – wstrzymuje się 
Mariusz Mleczko – nieobecny 
Anna Moskalewicz-Dudek - za 
Urszula Mroczek-Gula – nieobecna 
Magdalena Soja – za 
Krzysztof Stanek - za 
Krzysztof Sułowski - nieobecny 
Maciej Wojtczak - za 
Adam Zabdyr – za 
Tadeusz Zgud - za 
Urszula Żuradzka - nieobecna 
Wynik głosowania: 15 - „za”, 0 - „przeciw”, 1 - „wstrzymujący się” – poprawka została 
przyjęta. Następnie Rada przystąpiła do głosownia nad projektem uchwały. 
Marcin Bałaga – za 
Janusz Banaś - za 
Kazimierz Bożek - za 
Marcin Burek - za 
Zofia Filipowicz - za 
Krystyna Gawrysiak - za 
Dominik Homa - nieobecny 
Dawid Klempka - za 
Krzysztof Kot - za 
Marek Kubla – za 
Miłosz Mleczek – wstrzymuje się 
Mariusz Mleczko – nieobecny 
Anna Moskalewicz-Dudek - za 
Urszula Mroczek-Gula – nieobecna 
Magdalena Soja – za 
Krzysztof Stanek - za 
Krzysztof Sułowski - nieobecny 
Maciej Wojtczak - za 
Adam Zabdyr – za 
Tadeusz Zgud - za 
Urszula Żuradzka - nieobecna 
Wynik głosowania: 15 - „za”, 0 - „przeciw”, 1 - „wstrzymujący się” - Rada podjęła 
Uchwałę Nr XXXVII/325/2021 Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 20 
grudnia 2021 roku. 

b) projekt uchwały w sprawie opinii dot. zamierzenia inwestycyjnego przy ul. Marcowej 
w Krakowie (druk nr 335) przedstawił członek Komisji Adam Zabdyr. W związku z 
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brakiem zgłoszeń do dyskusji Rada przystąpiła do głosowania imiennego nad 
projektem uchwały. 
Marcin Bałaga – za 
Janusz Banaś - za 
Kazimierz Bożek - za 
Marcin Burek - za 
Zofia Filipowicz - za 
Krystyna Gawrysiak - za 
Dominik Homa - nieobecny 
Dawid Klempka - za 
Krzysztof Kot - za 
Marek Kubla – za 
Miłosz Mleczek – za 
Mariusz Mleczko – nieobecny 
Anna Moskalewicz-Dudek - za 
Urszula Mroczek-Gula – nieobecna 
Magdalena Soja – za 
Krzysztof Stanek - za 
Krzysztof Sułowski - nieobecny 
Maciej Wojtczak - za 
Adam Zabdyr – za 
Tadeusz Zgud - za 
Urszula Żuradzka - nieobecna 
Wynik głosowania: 16 - „za”, 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących się” - Rada podjęła 
Uchwałę Nr XXXVII/326/2021 Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 20 
grudnia 2021 roku. 
Przewodniczący Rady poinformował o pozytywnej opinii Zarządu. 

c) projekt uchwały w sprawie opinii dot. zmiany organizacji ruchu na ul. Szkolnej oraz 
ul. Mochnackiego w Krakowie (druk nr 336) przedstawił członek Komisji Adam Zabdyr. 
W dyskusji głos zabrali Radni: Zofia Filipowicz, Marek Kubla, Krystyna Gawrysiak, 
Adam Zabdyr. Przewodniczący Rady poinformował o pozytywnej opinii Zarządu. 
Następnie Rada przystąpiła do głosowania imiennego nad projektem uchwały. 
Marcin Bałaga – za 
Janusz Banaś - za 
Kazimierz Bożek - za 
Marcin Burek - za 
Zofia Filipowicz - za 
Krystyna Gawrysiak - za 
Dominik Homa - nieobecny 
Dawid Klempka - za 
Krzysztof Kot - za 
Marek Kubla – za 
Miłosz Mleczek – za 
Mariusz Mleczko – nieobecny 
Anna Moskalewicz-Dudek - za 
Urszula Mroczek-Gula – nieobecna 
Magdalena Soja – za 
Krzysztof Stanek - za 
Krzysztof Sułowski - nieobecny 
Maciej Wojtczak - za 
Adam Zabdyr – za 
Tadeusz Zgud - za 
Urszula Żuradzka - nieobecna 
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Wynik głosowania: 16 - „za”, 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących się” - Rada podjęła 
Uchwałę Nr XXXVII/327/2021 Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 20 
grudnia 2021 roku. 

 
Ad. 6. Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Praworządności 
przedstawił Przewodniczący Komisji Maciej Wojtczak. W czasie posiedzenia Komisja 
zapoznała się z bieżącą korespondencją oraz poruszyła temat wyłudzeń na tzw. legendę, 
a także zagrożeń przestępczością młodocianych w obszarze SP 27. 
Przewodniczący Komisji złożył życzenia świąteczne. 
 
Ad. 7. Sprawozdanie z działalności Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego i Współpracy 
z Organizacjami Pozarządowymi przedstawił Przewodniczący Komisji Marek Kubla. 
W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się z bieżącą korespondencją, która dotyczyła 
głównie Budżetu Obywatelskiego i współpracy Gminy Miejskiej Kraków z organizacjami 
pozarządowymi. Komisja poruszyła również temat wyboru przedstawicieli do Rady Budżetu 
Obywatelskiego oraz podsumowania obecnej edycji BO. 
Przewodniczący Rady odniósł się do wprowadzonych zmian w Radzie BO. W dyskusji głos 
zabrali również Radni: Marek Kubla, Krzysztof Stanek, Krystyna Gawrysiak. 
Radna Zofia Filipowicz poinformowała, że była na odbiorze chodnika wykonanego w ramach 
Budżetu Obywatelskiego. 
 
Ad. 8. Sprawozdanie z działalności Komisji Edukacji przedstawiła Przewodnicząca 
Komisji Anna Moskalewicz-Dudek. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się z bieżącą 
korespondencją. 
 
Ad. 9. Sprawozdanie z działalności Komisji Kultury przedstawił przewodniczący Komisji 
Miłosz Mleczek. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się z bieżącą korespondencją.  
 
Ad. 10. Sprawozdanie z działalności Komisji Mieszkaniowej przedstawił Przewodniczący 
Komisji Marcin Burek. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się z bieżącą korespondencją. 
 
Ad. 11. Sprawozdanie z działalności Komisji Sportu i Rekreacji przedstawił 
Przewodniczący Komisji Dawid Klempka. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się 
z bieżącą korespondencją. 
 
Ad. 12. Sprawozdanie z działalności Komisji Zieleni i Ochrony Środowiska przedstawiła 
Przewodnicząca Komisji Krystyna Gawrysiak. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się 
z bieżącą korespondencją dotyczącą m.in. wycinki drzew, usterek na wybiegu dla psów. 
Komisja poruszyła również kwestie związane z inwestycjami na terenie dzielnicy.  
Przewodnicząca Komisji przedstawiła informację o podjętych działaniach i ustaleniach 
w sprawie świątecznego oświetlenia w parkach na terenie Dzielnicy. 
Radna Zofia Filipowicz pochwaliła świąteczną iluminację w Parku Duchackim.  
Radny Krzysztof Stanek podziękował Pani Krystynie Gawrysiak za zaangażowanie w kwestię 
oświetlenia świątecznego w Dzielnicy. 
Radny Marek Kubla poprosił o „dopilnowanie” środków przeznaczanych na Parki w ramach 
Budżetu Obywatelskiego. Głos w tej sprawie zabrała Przewodnicząca Krystyna Gawrysiak. 
Radna Zofia Filipowicz poruszyła temat prywatnego stawu w rejonie Parku Duchackiego. 
Odpowiedzi udzieliła Przewodnicząca Komisji. 
 
Ad. 13. Sprawozdanie z działalności Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej przedstawiła 
Przewodnicząca Komisji Magdalena Soja. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się 
z bieżącą korespondencją. 
 
Ad. 14. Oświadczenia i komunikaty: 
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W ramach tego punktu porządku obrad głos zabrali: 

− Przewodniczący Rady poinformował, że kolejne sesje odbędą się w dniach 24 stycznia 
oraz 21 lutego 2022 r. o godz. 18:00. 

− Przewodniczący Rady przedstawił informacje dotyczące publikacji w BIP dokumentów 
z posiedzeń Komisji. 

− Przewodniczący Rady poprosił o odbiór i rozprowadzenie gazety dzielnicowej. 

− Przewodniczący Komisji podali terminy posiedzeń: 
Komisja Bezpieczeństwa i Praworządności  19 stycznia 2022 r. godz. 17.00 
Komisja Zieleni i Ochrony Środowiska 19 stycznia 2022 r. godz. 17.30 
Komisja Sportu i Rekreacji 20 stycznia 2022 r. godz. 18:00 
Komisja Zdrowia i Polityki Społecznej 20 stycznia 2022 r. godz. 17.30 
Komisja Mieszkaniowa 20 stycznia 2022 r.  godz. 16:30 
Komisja Rewizyjna 20 stycznia 2022 r. godz. 18:00 
Komisja Edukacji 11 stycznia 2022 r. godz. 15.30 
Komisja ds. Budżetu Obywatelskiego … 11 stycznia 2022 r. godz. 15.00 

− Radny Marek Kubla zapytał o szczegóły związane z przekazywaniem dokumentów 
z posiedzeń Komisji. Wyjaśnień udzielił pracownik biura Dzielnicy. W dyskusji głos zabrali 
Radni: Krystyna Gawrysiak, Krzysztof Stanek, Marek Kubla, Zofia Filipowicz, Janusz 
Banaś. 

− Przewodniczący złożył życzenia świąteczne Radnym oraz urodzinowe Radnej Krystynie 
Gawrysiak. 
 

Ad. 15. Zamknięcie sesji 
Wobec braku dalszych zgłoszeń do dyskusji i wyczerpania porządku obrad Przewodniczący 
Rady Kazimierz Bożek o godz. 19:31 zamknął obrady XXXVII sesji Rady Dzielnicy XI. 
 
Protokołowała: 
K. Derlaga 

 
Przewodniczący Rady i Zarządu 
Dzielnicy XI Podgórze Duchackie 

 
 

Kazimierz Bożek 
 


